



Gandur

ISLANDSHÄSTFÖRENING

Sammanfattning från styrelsemöte

Datum: 240407

Tid: 17.00

Plats: HFRK

- Vi fick en bra genomgång av hur Driven fungerar. På driven samlar vi all dokumentation, protokoll och andra viktiga dokument som rör Gandur. Vi håller på att se över strukturen i driven så att det skall bli enklare att hitta det man söker. Det har även funnits dokument på andra ställen som vi håller på att samla in och lägga på ett ställe. Det finns ett värde i att på lång sikt ha allt lättillgängligt för de som skall ha behörighet. Behörigheterna styrs inte mot person utan mot vilken roll som skall ha behörighet.
- Vår kassör gick igenom kvartalsrapporten och vi kunde konstatera att det blev svårt att få en överblick muntligt. Vi beslutade att kvartalsrapporterna skall läggas på driven i mappen Ekonomi så att alla kan läsa in sig till nästa möte.
- Som stående punkt har vi Lärgrupper. Lärgrupper är en del i allt vi gör som vi kan söka bidrag för. Det skall vara tillfälle som vi har tex utbildning eller möten med inslag av utbildning. Vi har sedan förra mötet haft utbildning i SportFengur som alla hade möjlighet att anmäla sig till. SportFengur är ett digitalt system som vi använder för att arrangera tävlingar.
- Vi har en tid arbetat med en uppförande kod, Code of Conduct som nu är klar. Vi gick igenom den och beslutade att fastställa den. Den kommer läggas upp på hemsidan tillsammans med andra styrdokument, rutiner och plicys.
- Vi går igenom inkomna eventförfrågningar och nästa på tur är Camilla Munk Spurs majritt. Den kommer ut på hemsidan och på sociala medier.
- Vi pratade vidare om formuläret som finns på hemsidan som man skall fylla i för att ansöka om man vill arrangera en aktivitet. Vi bestämde att vi skulle se över hur rutinen ser ut för att förenkla för er som vill arrangera någon aktivitet. Fram till nästa möte kommer vi ta fram förslag på rutin för inläsning så att beslut kan fattas i maj.
- Då vi den senaste tiden har ridgymnasiet förlagt en del av sina lektioner på lilla banan. Vi har haft möte med Kommunen och HFRK om hur vi kan organisera det så att våra aktiviteter inte krockar. Vi har idag ingen lösning så fortsatta diskussioner med HFRK behövs. Det är



Gandur

ISLANDSHÄSTFÖRENING

Sammanfattning från styrelsemöte

Datum: 24/04/07

Tid: 17.00 Plats: HFRK

ordförande, Lena, som sköter den dialogen med Kommunen och HFRK och det är viktigt att det respekteras för att vi skall kunna ha en god dialog fortsättningsvis.

- Hantering av hästgödsel kommer behöva förändras på banorna. Vi får inte slänga något i skogen så någon form av hantering kommer vi behöva ordna. Det är dessutom absolut förbjudet att mocka ur sina transporter då det inte får förekomma något spån eller annat material i gödselhanteringen.
- Vi diskuterade hur vi kunde skapa mer transparens kring det vi gör och en del är att lägga ut sammanfattning kring våra styrelsemöten. Det innebär att ni en gång i månaden kommer kunna läsa vad det är vi diskuterat, vi hoppas det kan skapa en ännu mer öppenhet. Vi beslutade om att börja med sammanfattningar direkt.
- Även hemsidan diskuterades och vi kommer arbeta med vissa justeringar i takt med att vi lägger ut mer information. Allt för att det skall vara lättare att hitta det man söker. Arbetet kommer ske över tid.
- Vi har några grupper som arbetar med olika saker i föreningen, Tävlingsgruppen, Bangruppen, Barn & Ungdomsgruppen osv Vi kommer arbeta fram arbetsbeskrivning/rutin för att få en struktur på hur man arbetar i de olika grupperna. Idag är det svårt att få koll på vem som gör vad och i vilken ordning saker och ting måste hanteras. Arbetet är påbörjat och vi kommer fortsätta med det arbetet under våren.
- Utvärdering av IHD kommer ske via en enkät som alla kommer få ut. Vi vill gärna höra vad ni tycker, både ni som tävlade, arbetade och besökte. Enkätfrågor är på gång och senast nästa vecka skall frågorna komma ut till er.
- Vi diskuterar om vi kan hantera betalningar till våra aktiviteter direkt i stället för att hantera betalningar manuellt. Det skulle innebära att man betalar i samband med att man anmäler sig och det blir då enklare att få kontroll på vem som betalat eller ej. Det medför en kostnad per år och vi vill därför undersöka om det finns andra kostnadsfria alternativ. Beslut kommer tas på kommande möte.



Gandur

ISLANDSHÄSTFÖRENING

Sammanfattning från styrelsemöte

Datum: 240407

Tid: 17.00

Plats: HFRK

- Vi har tittat på möjligheten att sälja newbody och kommer ta upp diskussion med ungdomarna som ett alternativ att få in lite pengar till aktiviteter. Det krävs minst 8 försäljare för att få registrera en förening på newbody.
- Nästa möte planeras till den 6/5 kl 18.00 på HFRK.

Undrar ni något ang de vi diskuterat eller har ni andra funderingar så är ni välkomna att höra av er på ordforande@gandur.se